
	  	  

Jako	  šéf	  jste	  povinen	  delegovat	  
úkoly	  svým	  lidem	  hlavně	  proto,	  
aby	  Vy	   sám	   jste	   si	   uvolnil	   ruce	  
k	  důležitým	   strategickým	  
povinnostem.	   Pokud	   ale	  
delegujete	  svoje	  lidi	  do	  školení	  	  
s	  dobrou	  vírou,	  aby	  se	  posunuli	  
profesně	   či	   osobnostně	   a	  
zapomenete	   na	   jednu	  
důležitou	   věc,	   nejspíš	   	   se	  
dočkáte	   zklamání	   a	   vydané	  
investice	   Vám	   budou	   připadat	  
vyhozené	  z	  okna.	  
Dobrá	   zpráva	   je,	   že	   brzdou	  	  
velmi	   často	   budete	   Vy	   sám	  
nebo	  Vaši	  manažeři	  a	  tak	  s	  tím	  
můžete	  něco	  dělat.	  

Jste-‐li	   osvícený	   šéf	   a	   chcete-‐li	   svoje	  
lidi	   skutečně	   podpořit,	   prodejte	   jim	  
důvody,	   vyvolejte	   v	  nich	   zájem	   a	  
napasujte	  akci	  na	  Vaší	  firmu.	  A	  hlavně	  
nedělejte	   to	   kvůli	   čárce	   na	   lejstrech.	  
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Hodně	  úspěchu	  a	  odvahy	  
	  
	   	  	   	   	   Sofie	  S	  
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“Dobrý	  šéf	  dělá	  vše	  
pro	  to,	  aby	  jeho	  lidé	  
věděli,	  že	  je	  ještě	  
lepší,	  než	  si	  myslí.”	  

PRODEJTE	  SVÝM	  
LIDEM	  POTŘEBU	  

RŮST!	  


